
Jeg blev introduceret til e-cigaretter for ca. 3 år siden, og har ikke røget en eneste cigaret siden... 

allerede dagen efter at jeg havde lagt cigaretterne på hylden, åbnede sig en helt ny verden af duft og 

smag...mit åndedræt blev gradvist bedre, stakåndethed ved ganske lidt arbejde forsvandt osv. osv. 

der er ingen tvivl om, at dampen har restaureret mit helbred og gjort mig til et lykkeligere 

menneske, for jeg var jo udmærket klar over rygningens skadelige virkninger. nikotinen er næsten 

trappet helt ned, og mit mål er 0 nikotin, og tilbage er der nydelsen af alle disse forskellige 

smagsstoffer som man kan få til at dampe, og det vil jeg blive ved med, uanset hvad i beslutter... 

og jeg kan under ingen omstændigheder forstå, hvorfor i vil forbyde dampen, i slår en masse fine 

små forretninger ihjel ( den første er allerede lukket) i risikerer, at jage folk tilbage til 

cigaretrygning, med de uhyrlige konsekvenser det har. 

hvis i ikke har dokumentation nok for dampens mindre skadelige virkninger end alm. cigaretter, 

kunne i jo foranstalte en undersøgelse. det ville ikke koste ret meget, i forhold til hvad det vil koste 

på længere sigt, at folk begynder at ryge alm. cigaretter igen. se iøvrigt denne lille video fra 

england: 

https://www.youtube.com/watch?v=9lCSK8rAtcM#t=1284 

 

og dette her forslag har da slet ikke noget at gøre med, at beskytte medicinalinstrien eller 

tobaksindustrien, eller andre, vel? sådan noget foregår da ikke i danmark, vel??? 

mvh hilsen 

benny jensen, lykkelig damper. 
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